
 

Zápis č. 1/2022 ze schůze sportovní komise 

 

 

Dne: 11.10.2022  

 

Přítomni: 

členové :  JUDr. Josef Moravec 

                Tomáš Sazima 

  

  Ing. Petr Provazník 

                        Jaromír Voříšek 

  Mgr. Jindřich Vašíček 

 

Omluven:        Radek Hemelík  

 

Hosté: Černý Luděk – předseda Sportovci Borohrádek 

            Pavel  Zaujec  

    

 

Schůzi zahájil předseda Tomáš Sazima a seznámil přítomné s tím, že na programu dnešního 

jednání bude:  

 

 

• Schválení rozpisu v sokolovně 

• Doporučení 

 

1. Sportovní komise též projednala rozpis pro jednotlivé oddíly, které si platí 

roční členský příspěvek na užívání sokolovny též ostatních organizací, které sokolovnu 

využívají.  Tento rozpis pak zaslal pan Tomáš Sazima panu Machkovi. 

 

2. Sportovní komise doporučuje, aby se poplatky za využívání sokolovny sjednotily 

a to 300,- za hodinu.  

 

3. Dále sportovní komise žádá pracovníky městského úřadu Borohrádek o možnost 

prověření případné dotace na zateplení místní sokolovny. 

 

4.Sportovní komise také informuje, že po rozhovoru pana Mgr. Jindřicha Vašíčka se 

současným ředitelem domova důchodců v Borohrádku, mohou naši spoluobčané  

využívat bezplatně venkovní hřiště nově vybudované v areálu domova důchodců. 

 

5. Doporučení – možnost vybudování studny na dětském hřišti, pro lepší možnost 

zavlažování venkovního víceúčelového hřiště  

                         - dále vybudování tenisové stěny ( stěna by podle našeho názoru mohla 

vzniknout mezi tenisovým kurtem a dětským hřištěm) 

- možnost  vybudování skejtparku  

 

 

Zapsal: 

 

_________________________________________ 

Tomáš Sazima - předseda sportovní komise 


